
 

 
 
 

 

 

Dagsorden og referat af afdelingsmøde i afdeling 316-0 Houmannshus 
 
Indkaldte til mødet: Birte, Janni, Jim, Marianne, Michelle, Stefan, Lotte og Simon 
 
Tilstede: 
 
Endvidere deltog: Benny Davidsen org.615 
 
 
 

Jf. Dagsordenen udsendt den 
Mandag 8 maj 2017    
 
 

 
Referat: Jim-Marianne,  
Punkt 5 fjernes grundet personsager! 

1. 
Velkomst ved formanden 

 
 Efter aftale med Simon vil jeg gerne flytte de punkter vi 
har med ham frem og tage med det samme. 
   
 

2. 
Urafstemning Orangeri  
 

 
Status, hvor langt er vi, og hvornår kommer det ud? 
Da det ikke er klart pt. Så syntes jeg vi skal hænge 
sedler op i vore opslagstavler! 

3. 
Status på Køkkener 
 

 
Hvornår kommer der infomøde for beboerne? Og hvad 
er status på det i forhold til bestyrelsen? 
Da det ikke er klart pt. Så syntes jeg vi skal hænge 
sedler op i vore opslagstavler! 
 

4. 
Sommerfest forberedelser 
 

 
Hvem gør hvad? Planlægning osv.. 
Har snakket med slagteren om hvad vi kan få og til 
hvilken pris. En mulighed kunne være at få pølser og 
steg. Vor stegene er forvarmet og han laver tilbehør. En 
anden mulighed er at vi køber kødet ved ham og tilbehør 
og låner en ekstra grill hos ham og får selv lov at stege 
kød og pølser, hvad syntes vi? Prisen er jeg ikke klar 
over, men vi plejer at få en god pris… 

6. 
Lokaler (Kælderen) 
 

 
Hvad skal der til for at det bliver brugbart fremover? 
Hvad mangler vi i lokalet?  

• Aflåst skab fra IKEA 
• Lidt billeder på væggene 
• Service - 

Dagsorden og Referat af bestyrelsesmøde afd. 316-0 den 31.05.2017 kl. 17-19.30 Kælderen 



 

 
 
 

 

 
7. 

Sager sammen med Simon 
 

• Skur til borde og stole (dem vi har i gården) 
Opbevaring fremover – Muligheder? 

• 2 bor købes fra konto 119. 
• Ny terrasse hvis ikke vi får et orangeri  
• Simon vil gerne hjælpe når der er kommet 

afgørelse i orangeriet 
• Parkering i gården – søgning om tilladelse til 

bestyrelse. Med reg. Af nummerplade.  
Pt. Er jeg den eneste der har parkerings 
tilladelse i gården, men der holder i dag også en 
bil fra Jette, og Jytte. 

• Det kan vi ikke gøre noget ved. 
• Skal vi have parkering for handicappet længere 

nede i gården? Er der et behov? 
• Folk må skrivet til bestyrelsen så ser vi på det 

der efter. 
• Malling af kælderlokale? 
• Det kommer til at koste 5000 kr, så det bliver sat 

i gang. 
• Yderlig info, er der noget vi skal tage op med 

Simon, noget vi vil have svar på? Er der noget 
Simon kunne tænke sig at få svar på eller at vi 
er med i? 
Simon sender vider til Bent vedrørende med 
Vaskekælderen angående tidsbestilling. 

• Smæklås i Nygade 35 på grund af larm i 
opgangen, og utryghed da der bliver ringet på 
dørene om natten. 
Simon og Jim kikker på om postkasserne i den 
opgang kan blive flyttet ud så der kan komme 
smæk på døren ud til Nygade. 

• Angående med havemøblerne flytning til gras: 
Det må man ikke. 

8. 
Info om Grill i gården og 
bænke og stole... 
 

 
Jeg anbefaler at vi får en seddel op i opslagstavlerne 
med info om Lån og brug af Grillen. Om reglerne for 
borde og stole. 

9.  
 
Samarbejde med Bo og 
Trivsel 
 

 
Infomøde i fælleshuset om hvordan man opnår et godt 
naboskab i afdelingen på trods af beboer med sociale 
problemer er psykiske problemer. Har haft en samtale 
med lederen fra Bo og Trivsel Christian. 
 
Har jeg sat på pause indtil videre, da jeg vil høre om den 
nye aftale med kommunen om at vi skal aftage nye 
beboer med lettere phykiske problemer, samt 
ansættelse af en social visevært. Regner med info fra 
org.formanden Benny Davidsen? 



 

 
 
 

 

 

10.
  

 
Evt. 

 
Næste møde inden sommerfesten – for at få styr på 
tilmeldinger og hvem gør hvad? 

Godkendt den  
 
 
________________________   
Formand     


